
Zápisnica zo zasadnutia Mestského výboru NsP Ilava 

 

Dátum: 10.8. 2020 

Prítomní:  Mgr. Jana Dianová, Monika Králová, Mgr. Peter Lukáč, Ing. Pavol Šupák  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Pripomienky a požiadavky členov výboru 

3. Záver 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie MsV otvorila a viedla Mgr. Jana Dianová.  

Členovia výboru boli oboznámení s predloženými požiadavkami MV v zmysle zápisu, 

uverejneného na stránke mesta. 

2. Pripomienky a požiadavky členov výboru 

V zmysle zverejnených informácií na úradnej tabuli  členovia výboru diskutovali o 

 Návrhu VZN č. 6/2020  o podmienkach umiestňovania herní na území mesta Ilava a jeho 

dodatoku VZN č. 7/2020 o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území mesta Ilava v 

určených dňoch v kalendárnom roku 2021. K uvedenému VZN neboli vznesené podstatné 

pripomienky okrem pripomienky, či sa neuvažovalo o úplnom  zrušení prevádzky herní (herne) na 

území mesta. 

 DODATKU  č. 1 k VZN č. 9/2019 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta 

Ilava. 

 „...pri zbere triedených zložiek komunálnych druhov odpadov vykladať iba naplnené vrecia a 

nádoby. Vykladanie poloprázdnych vriec a nádob je porušením tohto VZN“ 

Nakoľko vývoz separovaného odpadu napr. kovového odpadu a tetrapakov sa realizuje 1x za dva 

mesiace, týmto nariadením sú vlastne paradoxne znevýhodnení tí a prakticky sankcionovaní  občania, 

ktorí produkujú v priebehu zberného obdobia menej odpadu. Ak tento nenaplní 100 l vrece, museli by 

vrece plniť ďalšie  obdobie,  počas ktorého môžu znovu naplniť napr 1,5 vreca a pol vreca by 

teoreticky ostávalo znovu uskladnené v ich domácnosti. Upozorňujeme na fakt, že práve kovový 

odpad – konzervy, hliníkové fólie a tetrapaky najmä v letnom období zapáchajú a dva mesiace je dlhé 

obdobie na skladovanie, nieto 4 mesiace.  Občania, ktorí platia za zvoz KO a separujú tento odpad, 

majú nárok  na jeho likvidáciu v určených intervaloch bez ohľadu na vyprodukované množstvo. Ak je 

cieľom šetrenie a znížená produkcia vriec na separovaný odpad, mohlo by sa zvážiť i odovzdávanie 

napr. kovového odpadu vo vlastných vreciach – napr. igelitové tašky a pod., alebo zabezpečiť menšie 

vrecia na daný odpad. Zároveň bola vyslovená sťažnosť na zverejnenie osobných údajov fotením 

zberných nádob a nenaplnených vriec  separovaného odpadu ných vriec a zverejnenie tejto informácie 



na stránke mesta, nakoľko VZN do dnešného dňa nepodmieňuje vývoz separovaného odpadu 

naplnením vriec. 

 Diskusia o stave  a priebehu rekonštrukcie plynárenských rozvodov a  inštalovaniu optickej 

siete   na uliciach Štefánikova, Hviezdoslavova, Štúrova, Sládkovičova.  K danej problematike 

boli vznesené pripomienky a požiadavky na intenzívnu spoluprácu  mesta s investorom.  

Občania, najmä seniori,  nemusia byť kompetentní  k posúdeniu kvality vykonaných prác  na 

vlastných pozemkoch i spoločných komunikáciách s nimi súvisiacimi. Zároveň je potrebné, 

ako sme skonštatovali  v predchádzajúcej zápisnice zo zasadnutia,  kontrolovať zabezpečenie 

hygienických  podmienok robotníkov, vzhľadom na  súčasnú epidemiologickú situáciu 

a nutnosť minimalizovať možné šírenie corona vírusu. 

 Záver 

Zasadnutie ukončila Mgr. Dianová poďakovaním prítomným členom za účasť a podnetnú 

diskusiu. 

 

V Ilave, 10.8. 2020                                     Zapísala Mgr. Jana Dianová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


